
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1410

Vil ministeren redegøre for hvilke potentialer, der er for at få flere fuldtids SOSU’er ved

følgende tiltag:

– Hæve deltid til fuldtid (altså hvor mange er på deltid, som kunne blive fuldtid)?

– Mindske frafaldet på uddannelsen. Hvor mange falder fra? Hvor mange færdiguddan-

nede kommer i job? Og dermed hvor mange flere SOSU’er ville man kunne få ved at

mindske frafaldet?

– Fastholde SOSU’er i sektoren. Hvor mange forlader sektoren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV) og Nils Sjøberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Stinus.Lindgreen@ft.dk, Nils.Sjoe-

berg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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